
NOTATKA 
 

ze spotkania z Dyrektorem Departamentu Spraw Pracowników Szkolnictwa Wyższego 
Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wyższego 

 

W dn. 17 kwietnia 2007 r. przedstawiciele Rady Wykonawczej KDBSW: Marta Kęsik, 
Błażej Feret i Ewa Dobrzyńska-Lankosz spotkali się z dyrektorem Departamentu Spraw 
Pracowników Szkolnictwa Wyższego, Adamem Żardeckim w sprawie uwag zgłaszanych 
przez KDBSW do Rozporządzenia Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego zmieniającego 
rozporządzenie w sprawie warunków wynagradzania za pracę i przyznawania innych 
świadczeń związanych z pracą dla pracowników zatrudnionych w uczelni publicznej z dnia 22 
grudnia 2006 r. i projektu zmian do tego rozporządzenia (z dn. 13 marca 2007 r.). Ze strony 
MNiSW w spotkaniu udział wzięli także: Anna Chrzanowska (naczelnik Wydziału Bibliotek 
i Wydawnictw) i  Michał Potyralski (prawnik).  

Z większością uwag, które wcześniej przesłane zostały przez nas na piśmie, Pan Żardecki się 
zgodził, stwierdził jednak, że na tym etapie prac nad nowelizacją Rozporządzenia nie da się 
wprowadzić już żadnych poprawek. Projekt zmian jest obecnie w konsultacji społecznej 
i każda kolejna zmiana wymagałaby rozpoczęcia całej procedury od początku, do czego 
Ministerstwo nie chciałoby dopuszczać. Jednocześnie Dyr. Dep. nie potrafił określić, w jakim 
terminie nasze uwagi mogłyby być wzięte pod uwagę i uwzględnione w kolejnej nowelizacji 
Rozporządzenia, zapewne jednak już nie w roku 2007. Oświadczył, że wszystkie decyzje, 
także w tym zakresie, podejmuje bezpośrednio Minister Seweryński. 

Przedstawiliśmy także dwie sprawy związane z zapisami ustawy Prawo o szkolnictwie 
wyższym dotyczące zmiany brzmienia Art. 88 ust. 2 i Art. 264 ust. 7. Obie sprawy mają 
charakter spraw pracowniczych, uznaliśmy zatem, że Dyr. Żardecki jest właściwym 
adresatem naszych wniosków. Pan Dyr. zaproponował, by z tą sprawą także zwrócić się 
bezpośrednio do Min. Seweryńskiego, co przecież Rada uczyniła już wcześniej.   

Zwróciliśmy się także z prośbą o umieszczenie KDBSW na liście oficjalnych konsultantów 
społecznych. Pan Dyrektor stwierdził, że to byłoby możliwe, ale nie obiecał, że tak się stanie.  

Na pytanie w jaki sposób KDBSW mogłaby skutecznie przekazywać swoje uwagi w procesie 
tworzenia (bądź modyfikacji) aktów prawnych dyr. Żardecki zaproponował dalsze 
przesyłanie pism na adres jego departamentu.  

 

 
Notatkę sporządziła: 
Ewa Dobrzyńska-Lankosz 


